

CATALO

Children's
Ultra Clear
PROPOLIS LIQUID

100% Alcohol Free

NATURALLY SWEET
NO BITTER TASTE

30ml

DIETARY SUPPLEMENT

CATALO Children's Ultra Clear Propolis Liquid is a gentle and multi-purpose liquid form of premium grade Propolis in Australia, containing rich bioflavonoids content. Its strong immune and antibacterial properties are specially designed for children with throat or respiratory tract discomfort and symptoms of cold or flu. It is also an easy way care for mouth ulcers, swelling gum and skin irritations by external application. By using advanced technology, CATALO Children's Ultra Clear Propolis Liquid Extract is alcohol-free and water-soluble, containing no artificial flavors, colors and preservatives, which make it gentle for kid's stomach and high bioavailability. It is made naturally sweet from plant fennel oil to give a refreshing aroma and taste that children love!

Main Functions:

- Relief from the symptoms of throat and respiratory discomfort
- Alleviate mouth ulcers and swelling gum
- Strengthen natural immune function
- Improve healing of minor wounds

Suitable for: Children, teenagers with throat discomfort, mouth ulcers, badbreath and skin irritation, enhance immunity and respiratory tract health, do not like the bitter and spicy taste of propolis

CATALO

Children's
兒童蜂膠
去味精華液
Ultra Clear
Propolis Liquid

增強免疫力及抗敏
提升呼吸道健康
紓緩飛滋疼痛不適

高水溶性、不含酒精
100% WATER SOLUBLE
100% ALCOHOL FREE

30毫升 ml
澳洲製造 Made in Australia

Nutrition Information

Serving Size: 10 drops (0.5ml)
Servings Per Container: 60

Amount Per Serving			
Natural Propolis Extract (Equiv to Propolis 125mg/g)		250mg	
Energy (kcal)	1.3	Carbohydrates (g)	0.3
Total Fat (g)	0	- Sugars (g)	0
- Saturated Fat (g)	0	Protein (g)	0
- Trans Fat (g)	0	Sodium (mg)	0.1
Serving Directions #	For age 2-5, take 5 drops (0.25ml) 2 times daily. For age 6-12, take 6-10 drops (0.3ml-0.5ml) 2 times daily. For age 13 or above, take 11-15 drops (0.55ml-0.75ml) 2 times daily. Take directly or add into water, juice or food. Stir well and serve. External use: Suitable for minor wound and skin irritations, swab affected area 2-4 times daily		
Ingredients	Natural Propolis Extract (Equiv to Propolis 125mg/g) Other Ingredients: Humectant (Glycerol), Peppermint Oil, Anethole, Purified Water		
Storage	Keep in a dry and cool place. Avoid direct sunlight.		
Net Weight	30ml		

Not suitable for children under two years old. Propolis may cause skin irritation or allergic reactions. Test before use. If irritation or swelling of the mouth or throat occurs, discontinue use.

The product may contain black precipitates. This is a normal phenomenon and does not affect product quality.

Advise to take with adult supervision.

建議食法 Serving Direction#

內服 Internal Use



可直接滴在口中
Take directly



加入清水、
果汁或食物中服用
Add into water,
juice or food

外用 External Use



適用於一般傷口及
蚊叮蟲咬等位置
Swab minor wound or
insect bites & stings

Made in Australia

Manufactured by cGMP certified facility
for CATALO Natural Health USA Inc.
City of Industry, CA 91748, USA

Asia-Pacific Distributor: CATALO Natural Health Foods
5/F, Suite C-D, 15 Cheung Shun St., Hong Kong
Customer Hotline (852) 3556 8686

CATALO.COM



Product Code
3218

美國家得路兒童蜂膠去味精華液 選用澳洲優質天然蜂膠，含豐富類黃酮素，是既天然溫和又高活性的抗菌抗敏營養物質。其液體狀配方為內外兼用設計，特別適合經常喉嚨不適、氣管痕癢及容易有傷風感冒症狀的兒童食用；同時可直接滴在飛滋、牙齦及蚊叮蟲咬的不適患處，能加快減輕不適症狀。美國家得路兒童蜂膠去味精華液經高科技提煉，不含酒精、人造色素、香料及防腐劑，其高水溶性配方，易被人體吸收及利用。特別加入天然無糖份茴香油，無苦辣味，甘甜可口且易入口，有別於一般蜂膠帶有較苦辣的口感，小朋友更喜愛。

主要功效：

- 有效紓緩喉嚨及氣管不適
- 清除口腔毒素及減輕牙齦腫痛
- 提升免疫力及抗敏力
- 促進傷口癒合

適用人士：兒童，青少年，經常受喉嚨不適、飛滋或口氣困擾，增強免疫力及呼吸道功能，體質虛弱，有蚊叮蟲咬損傷，抗拒一般蜂膠的苦辣味

營養資料

食用份量：10滴 (0.5毫升)
每盒裝所含食用份量：60

每食用份量

澳洲天然蜂膠精華液 (相等於蜂膠125毫克/克)	250毫克
能量 (千卡)	1.3
蛋白質 (克)	0
總脂肪 (克)	0
-飽和脂肪 (克)	0
-反式脂肪 (克)	0
碳水化合物 (克)	0.3
-糖 (克)	0
鈉 (毫克)	0.1

建議食法#	2-5歲兒童：每日2次，每次5滴(0.25毫升) 6-12歲兒童：每日2次，每次6-10滴(0.3-0.5毫升) 13歲或以上：每天2次，每次11-15滴(0.55-0.75毫升) 可直接滴在口中或加入清水、果汁或食物中服用 外用：適用於一般傷口及蚊叮蟲咬等位置，每日於患處塗2-4次
成份	澳洲天然蜂膠精華液(相等於蜂膠125毫克/克) 其他成份：水分保持劑(甘油)，薄荷油，茴香腦，淨水
保存方法	請放於乾燥及陰涼地方，避免陽光直接照射。
內容量	30毫升
此日期前最佳	如盒所標示(日月年)

不適用於2歲以下兒童。蜂膠有可能令小部份人引起敏感，使用前應測試是否敏感，可用少許塗在手部內側。若出現紅點，則表示敏感，必須停止使用。

產品如出現黑色沉澱物屬正常現象，不影響產品質素。
建議於成人看護下服用

美國CATALO 客戶服務熱線：(852) 3556 8686
網頁：CATALO.COM

產品編號 3218